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PROTOKÓŁ NR XLI/17 
z obrad XLI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 24 października 2017 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem pani Haliny Muryjas-

Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 20 

 Radnych obecnych na Sesji – 20 

 Sesję rozpoczęto o godz. 15.30 

 Sesję zakończono o godz. 17.20 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta 

6. Dembiński Wiesław 

7. Fadrowski Zbigniew 

8. Fidura Jerzy 

9. Formejster Wojciech 

10. Grabowska Wioleta 

11. Maleszewski Wojciech 

12. Mścichowski Andrzej 

13. Muryjas-Rząsa Halina 

14. Niewiarowski Andrzej 

15. Opara Anna 

16. Paszkowski Tomasz 

17. Podlaski Kazimierz 

18. Purwin Daniel 

19. Stefańska Monika 

20. Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/ 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2 

do Protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapytania i interpelacje radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej oraz informacje 

z realizacji uchwał. 

5. Raport o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 2016/2017. 

6. Informacja z realizacji i zaawansowania zadań inwestycyjnych za trzy kwartały 2017 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta 

Grajewo oraz nadania jej Statutu; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych                                       

i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku”; 

e) przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej „Program Aktywności Lokalnej miasta 

Grajewo na lata 2017 – 2021”; 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026; 

g) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

8. Informacja w sprawie analizy oświadczeń majątkowych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

10. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej.  

11. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Miasta. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie XLI Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XL zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram 

XL zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że na 20 

radnych w obradach aktualnie bierze udział 19 radnych, co stanowi kworum i wystarczy 

do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLI zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu. Zapytała, czy są do niego jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku przeszła do 

jego realizacji. 

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji 

i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Wiesław Dembiński – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

W imieniu radnych miasta pogratulował Przewodniczącej Rady Miasta – pani Halinie Muryjas-

Rząsie otrzymania tytułu Honorowego Profesora Oświaty. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Złożył gratulacje w imieniu Stowarzyszenia „Lepsze Grajewo”. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Podziękowała za otrzymane gratulacje.  

Pani Anna Opara – Radna Miasta 

Zapytała o sprawę dworca PKS. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z brakiem innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji państwa Radnych 
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są informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas 

XXXVI Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta 

oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania 

miasta Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń 

Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady 

Miasta, tj. od dnia 27 września 2017 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik 

nr 6 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta                           

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXXVI Sesji Rady 

Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 27 września 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 27 września 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XXXVI Sesji Rady Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

Podziękowała Panu Burmistrzowi za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący raportu o stanie realizacji zadań przez placówki oświatowe w roku 

2016/2017 /Raport stanowi Załącznik nr 7 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego materiału będą 

jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pani Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań 

przez placówki oświatowe w roku 2016/2017. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła raport o stanie realizacji zadań przez placówki 

oświatowe w roku 2016/2017 – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji z realizacji i zaawansowania zadań inwestycyjnych za trzy 

kwartały 2017 r. /Informacja stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zapytała, czy do tego 

materiału będą jakieś pytania. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

 

Pani Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
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Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację z realizacji 

i zaawansowania zadań inwestycyjnych za trzy kwartały 2017 r. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację z realizacji i zaawansowania zadań 

inwestycyjnych za trzy kwartały 2017 r. – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 7a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi 

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się                          

z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                       

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/322/17 w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośne podjęła Uchwałę Nr XLI/322/17 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami 

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat /Uchwała stanowi Załącznik 

nr 10 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu. Wobec braku 

zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XLI/323/17 zmieniającą uchwałę                           
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w sprawie wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania 

jej Statutu. 

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XLI/323/17 zmieniającą uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na powołanie Młodzieżowej Rady Miasta Grajewo oraz nadania jej Statutu 

/Uchwała stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 

1 wstrzymującym się. 

ad 7c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych  i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/324/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych  i klas dotychczasowych 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/324/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego /Uchwała stanowi Załącznik nr 12 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie miasta Grajewo w 2017 roku”. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do 

przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii                   

w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/325/17 zmieniającą 

uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku”. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/325/17 zmieniającą uchwałę 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku” /Uchwała stanowi Załącznik nr 13 

do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu 

pomocy społecznej „Program Aktywności Lokalnej miasta Grajewo na lata 2017 – 2021”. Wobec 

braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/326/17 w sprawie 

przyjęcia lokalnego programu pomocy społecznej „Program Aktywności Lokalnej miasta 

Grajewo na lata 2017 – 2021”. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/326/17 w sprawie przyjęcia 

lokalnego programu pomocy społecznej „Program Aktywności Lokalnej miasta Grajewo na lata 

2017 – 2021” /Uchwała stanowi Załącznik nr 14 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw,                      

0 wstrzymujących się. 

ad 7e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się                  

z prośbą do przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta                                       

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/327/17 w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/327/17 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026 /Uchwała stanowi 

Załącznik nr 15 do Protokołu/ przy 20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 7f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2017 rok. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zwróciła się z prośbą do przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
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Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 24 października 2017 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 8 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/328/17 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok. 

Głosowanie:  20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLI/328/17 w sprawie zmian 

w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok /Uchwała stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/ przy 

20 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad otworzyła punkt dotyczący analizy oświadczeń majątkowych. 

Poinformowała, że radni dysponują informacjami w sprawie analizy oświadczeń majątkowych 

przygotowanymi przez: 

• Wojewodę Podlaskiego /Załącznik nr 17 do Protokołu/; 

• Burmistrza Miasta Grajewo /Załącznik nr 18 do Protokołu/; 

• Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo /Załącznik nr 19 do Protokołu/; 

• Naczelnika Urzędu Skarbowego w Grajewie /Załącznik nr 20 do Protokołu/. 

Przypomniała o potrzebie złożenia korekty oświadczeń przez radnych, w których oświadczeniach 

wystąpiły błędy. Następnie zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informacje w sprawie analizy 

oświadczeń majątkowych. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informacje  w sprawie analizy oświadczeń 

majątkowych – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Wobec braku pytań uznała 

ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski zgłoszone 

przez Państwa Radnych w punkcie 3. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Odp. na pytanie pani Anny Opary dotyczące dworca PKS 

Powiedział, że prowadzony jest skomplikowany proces związany z rewitalizacją centrum miasta, 

która wyklucza usytuowanie dworca PKS w obecnym miejscu. Jego miejsce jest przy dworcu PKP. 

Co z przejęciem dworca PKP, tego nie wiadomo. Koncepcja miasta z tym związana forsowana wraz 

z posłem Kazimierzem Gwiazdowskim utknęła w ARiMR, gdyż zgodnie z opracowaniami dworzec 

PKP ma być w koncepcji Rail Baltica. Dodał, że więcej na ten temat wie wspomniany wcześniej 

poseł i zwrócił się do Radnej p. Moniki Stefańskiej, która jest jednocześnie Dyrektorem Biura Posła 

z prośbą o zorganizowanie z nim spotkania. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Powiedziała, że istnieje możliwość organizacji spotkania z posłem Kazimierzem Gwiazdowskim. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 
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ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 21 

do Protokołu/ w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta 

Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym – przy 20 głosach za, 0 przeciw 

i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XL Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, 

co było przedmiotem obrad XL Sesji /Informacja stanowi Załącznik nr 22 do Protokołu/. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści 

protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XL/17  z obrad XL 

zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 27 września 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XL/17 z obrad XL zwyczajnej Sesji 

Rady Miasta z dnia 27 września 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści – przy 18 

głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Wolne wnioski i informacje”. 

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

W imieniu Stowarzyszenia „Lepsze Grajewo” zaprosił do udziału w VI kweście na rzecz 

utwardzenia alejek na cmentarzu parafialnym w Grajewie, która będzie prowadzona  w dniach    

31.10 – 1.11.2017 r. 

Pan Tomasz Dudziński – Dyrektor GCK 

W imieniu Społecznego Komitetu Renowacji Grajewskiego Cmentarza Parafialnego zaprosił do 

udziału w VII kweście na renowację zabytkowych nagrobków i obiektów cmentarza oraz system 

identyfikacji przestrzennej  grajewskiego cmentarza parafialnego ,która również będzie prowadzona 

w dniach 31.10 – 1.11.2017 r. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Omówił prace inwestycyjne, które będą prowadzone w mieście w najbliższym czasie. Temat 

obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Rodziny 

Zapytała, czy w związku ze zmianami numerów rachunków bankowych zmienił się również numer 
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rachunku w ZWiK. 

 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Twierdząco odpowiedział na powyższe pytanie. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji, zamknęła ten punkt porządku obrad. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 17.20 zamknęła XLI Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLI zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


